
 

PROTOKÓŁ NR 11/2020 

z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa  
w dniu 07.12.2020 r. 

 
  

 
Obecni: 
Według załączonej listy obecności. 
 
 
1. Opiniowanie projektu budżetu na 2021 rok. 
2. Plan pracy komisji na 2021 r. 
3. Sprawy bieżące. 
4. Przyjęcie Protokołu nr 10/2020 r. z posiedzenia komisji w dniu 16.11.2020 r.  
 
 
Przewodniczący komisji Jarosław Mokry otworzył i prowadził posiedzenie komisji, które 
odbyło się w zdalnym trybie przy wsparciu systemów informatycznych eSesja oraz Microsoft 
Teams w związku z sytuacją związaną z wirusem COVID-19.  
Na podstawie informacji uzyskanej z systemu informatycznego eSesja stwierdził, że liczba 
zalogowanych do systemu radnych pozwala na prawomocne obradowanie oraz 
podejmowanie wniosków. Przywitała wszystkich uczestniczących zdalnie w posiedzeniu oraz 
zapytała czy wszyscy radni otrzymali zawiadomienie wraz z zaproponowanym porządkiem 
posiedzenia i czy wnoszą o jego poszerzenie lub ograniczenie. 
Porządek posiedzenia komisji został przyjęty przez aklamację. 
 
 
Ad 1  
 
Skarbnik Miasta omówiła planowane dochody i wydatki projektu budżetu na 2021 rok w zakresie 

kompetencji komisji.  

 

W czasie dyskusji, w której głos zabrali radni: Jarosław Mokry, Damian Gerycki poruszono kwestie 

dotyczące m. in.: 

- spadku wydatków na zadaniach w stosunku do ubiegłego roku – z czego to wynika, 

- aktualnego etapu postępowania przetargowego na oczyszczanie miasta,  

- możliwości doubezpieczenia druhów OSP o zakres prac związanych z budynkiem i sprzętem poza 

działaniami i ćwiczeniami,  

- ustalenia zadań, których zakresy będą ograniczone,  

- dużego spadku wydatków na Straż Miejską, 

- zakupu taboru zasilanego elektrycznie, 

- obniżenia wydatków na OSP, 

- źródeł finansowania zakupów wyposażenia w środki ochrony osobistej z tytułu Covid-19, 

- patroli Straży Miejskiej – czy są planowane zmiany godzin, 

- potrzeby zakupu drugiego samochodu dla Straży Miejskiej, 

- braku bilansowania się wpływów z wydatkami w zakresie gospodarki odpadami, 

- obniżenia wydatków na ochronę powietrza atmosferycznego.  
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Skarbnik Miasta, Burmistrz Miasta, Komendant Straży Miejskiej, Zastępca Burmistrza oraz 

Naczelnik Wydziału Bezpieczeństwa i Zarządzania Kryzysowego udzielili szczegółowych odpowiedzi 

oraz wyjaśnień na poruszone w czasie dyskusji sprawy. 

 

Przewodniczący komisji, w związku z problemami technicznymi, poddał pod głosowanie wniosek 

formalny o 5 minutową przerwę w posiedzeniu komisji. 
 

za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Komisja jednogłośnie przyjęła wniosek. 

 

Przewodniczący komisji wznowił posiedzenie komisji po przerwie technicznej. 

 

Radny Damian Gerycki odniósł się do zasad w zakresie rekrutacji do programu ograniczenia emisji, 

w tym do możliwości dofinansowania zabudowy pompy ciepła. 

 

Przewodniczący komisji, wobec braku dalszych głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie opinię: 

 

Opinia 1 

Komisja Bezpieczeństwa pozytywnie opiniuje projekt budżetu na 2021 rok w zakresie pozostającym 

w kompetencji komisji. 
 

za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Komisja jednogłośnie przyjęła opinię. 

 
 
Ad 2 
 
W temacie dotyczącym planu pracy komisji na 2021 rok Przewodniczący komisji oraz Burmistrz 

Miasta zaproponowali zmiany w stosunku do propozycji, które radni otrzymali. 

 

Komisja Bezpieczeństwa przyjęła następującą opinię: 

  

Opinia 2 

Komisja Bezpieczeństwa pozytywnie opiniuje plan pracy komisji na 2020 rok z uwzględnieniem 

zaproponowanych zmian. 

 

za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 
 

Komisja jednogłośnie przyjęła opinię. 

 
 
Ad 3 
 
W ramach spraw bieżących radni nie zgłosili pytań ani uwag. 
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Ad 4 
 
Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie Protokół nr 10/2020 z posiedzenia komisji 
w dniu 16.11.2020 r. 
 

za – 7 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół. 
 
 
 
Przewodniczący komisji po zrealizowaniu porządku, zamknął posiedzenie komisji.  
 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji 
Publicznej.  
 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała: 
Janina Berger 

 
 

 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa 
 

JAROSŁAW MOKRY 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


